

美國運通白金信用卡雙倍積分之條款及細則

<u>(修訂版:谷辰於 2025 年 5 月 31 日結業。條款 3 已作修訂,並以橫底線作識別。上述修訂於</u> 2025 年 5 月 31 日生效。)

- 1. 「美國運通白金信用卡雙倍積分獎賞」(「禮遇」)適用於以美國運通國際股份有限公司 (「美國運通」)於香港簽發的美國運通白金信用卡之基本卡及附屬卡(「合資格卡」,其持 卡人「合資格卡會員」)。
- 2. 禮遇期為 2025 年 1 月 1 日至 2025 年 12 月 31 日期間,包括首尾兩天 (「**禮遇期」**)。
- 3. 合資格卡會員必須以合資格卡在禮遇期內,於參與商戶的香港門市/香港官方網頁或應用程式內(如適用)(「參與商戶」)完成全數簽賬,並已誌賬於其賬戶內(「合資格簽賬」),可獲得雙倍積分獎賞(「獎賞」)(在本條款及細則第4條列明)。參與商戶名單如下:
 - 1. 超級市場/百貨公司/個人護理/便利店:
 - i. 759 阿信屋(只限門市)
 - ii. AEON(只限百貨部及超市)
 - iii. APITA、UNY(只限門市)
 - iv. OK 便利店(只限門市)
 - v. city'super、LOG-ON、cookedDeli、city'super EKI(只限門市)
 - vi. DON DON DONKI(只限門市)
 - vii. 萬寧、Mannings Baby、Mannings Plus(全部只限門市)
 - viii. 百佳超級市場、便利佳、FOOD LE PARC、FUSION、GOURMET、GREAT FOOD HALL、INTERNATIONAL、SU-PA-DE-PA、TASTE(全部只限門市)
 - ix. 香港崇光百貨超市(門市及網店適用)
 - x. U購 Select、香港華潤萬家超級市場(只限門市)
 - xi. VanGO 便利店(只限門市)
 - xii. 屈臣氏(只限門市)
 - xiii. 惠康、3hreeSixty、Jasons Food & Living、Jasons ichiba、Market Place by Jasons、Oliver's The Delicatessen(全部只限門市)
 - xiv. 一田百貨、一田超市、一田 YATADAY(全部只限門市)
 - 2. 油站(只限門市)
 - i. 加德十油站



- ii. Esso 油站
- iii. 中國石油加油站
- iv. Shell 油站
- 4. 赚取雙倍積分獎賞是指合資格卡會員憑合資格卡於禮遇期內在參與商戶簽賬,每 HK\$1 簽 賬可獲享:
 - 2. 額外3美國運通積分獎賞—如合資格卡賬戶於禮遇期內尚未達到「美國運通白金信用卡積分計劃」(「計劃」)之簽賬消費最高上限(該計劃之3積分+本優惠之額外3積分=總共6積分);或
 - 3. 額外 1 美國運通積分獎賞 如合資格卡賬戶於優惠期內已達到計劃之簽賬消費最高上限(即於優惠期內已於該計劃獲享 360,000 積分)(該計劃之 1 積分+本優惠之額外 1 積分=總共 2 積分)。
- 5. 禮遇期內,每個合資格卡賬戶於參與商戶簽賬<u>每個曆月</u>最高可獲享總共30,000額外美國 運通積分。為避免爭議,每個基本卡賬戶及任何有關之附屬卡賬戶將被視為一個合資格卡 賬戶。本禮遇適用於每個合資格卡賬戶之累計積分,包括合資格卡之附屬卡簽賬所取得之 積分。
- 6. 「美國運通白金信用卡積分計劃」之簽賬消費設最高上限。美國運通積分計劃條款及細則適用。詳情請瀏覽 americanexpress.com/zh-hk/rewards/membership-rewards/terms。
- 7. 為避免爭議,以下簽賬類別不屬於合資格簽賬:
 - 2. 購買禮券之簽賬。美國運通保留從合資格卡會員賬戶內扣除從禮券簽賬所獲得之額 外積分;
 - 3. 於特賣場、寄售貨品及包括但不限於展覽活動、購物中心、百貨公司及超級市場之 專櫃或展位;
 - 4. 於透過第三方公司購買或支付參與商戶的貨品的交易,包括但不限於 PayPal;
 - 5. 美國運通不時指定的簽賬。
- 8. 合資格卡會員所獲取之額外美國運通積分,將於合資格簽賬誌賬後 8 星期內(「換領積分期間」),存入合資格卡賬戶之美國運通積分計劃戶口。合資格卡賬戶於禮遇期內及換領積分期間必須仍然有效及信用狀態良好,方可獲享有關獎賞,否則美國運通有權隨時取消給予有關獎賞而毋須作出任何通知。
- 9. 任何退還商品或服務、簽賬爭議及其他原因,所獲得之積分將會在合資格卡賬戶之美國運 通積分計劃戶口內作出相應之調整而毋須作出任何通知。



- 10. 所有合資格簽賬之存根/商戶購物單據正本應保留以備日後需要時作核對之用。
- 11. 參與商戶可隨時修改而不作事前通知。
- 12. 所有產品、服務、諮詢及建議均由每個參與商戶負責提供予合資格卡會員。美國運通並非該等產品及/或服務之供應者,亦不對其作出任何表述或保證。
- **13.** 因享用產品或服務(包括但不限於直接或間接)而造成的損失或破壞,或人身傷害,美國 運通概不負責,法律規定之責任除外。
- 14. 如對此優惠有任何疑問,請致電卡背面顯示的 24 小時熱線或客户服務熱線 2277 1010 查 詢。
- 15. 美國運通保留隨時更改、暫停或終止優惠之權利,恕不另行通知。
- 16. 如有任何爭議,美國運通保留最終決定權。
- 17. 本條款及細則之中、英文版本如有任何差異,概以英文版本為準。



American Express® Platinum Credit Card Double Points Terms & Conditions

(Revised version: GUU SAN closed its business on May 31, 2025. Clause 3 has been revised and underlined for reference. The above revision is effective on May 31, 2025.)

- American Express® Platinum Credit Card Double Points ("Benefit") is only applicable for Basic and Supplementary Cardmembers of American Express® Platinum Credit Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers").
- 2. Promotion Period is from January 1, 2025, to December 31, 2025, both dates inclusive ("Promotion Period").
- 3. During the Promotion Period, Eligible Cardmembers who settle the full payment with an Eligible Card at the physical stores in Hong Kong, Hong Kong official websites and/or mobile applications (if applicable) of the following Participating Merchants ("Participating Merchants") and posted in the account ("Eligible Transaction"), can earn double points ("Rewards") (as defined in clause 4 of these Terms and Conditions). Please refer to below for the Participating Merchants:
 - 1. Supermarkets/Department Store / Personal Care / Convenience Stores:
 - i. 759 Store (in-store only)
 - ii. AEON (department store and supermarket in store only)
 - iii. APITA, UNY (all in-store only)
 - iv. Circle K Convenience Stores (in-store only)
 - v. city'super, LOG-ON, cookedDeli, city'super EKI (all in-store only)
 - vi. DON DON DONKI (in-store only)
 - vii. Mannings, Mannings Baby, Mannings Plus (all in-store only)
 - viii. PARKnSHOP, EXPRESS, FOOD LE PARC, FUSION, GOURMET, GREAT FOOD HALL, INTERNATIONAL, SU-PA-DE-PA (supermarkets only), TASTE (all in-store only)
 - ix. SOGO Hong Kong Supermarket (instore and e-shop are applicable)
 - x. U Select, Vanguard (all in-store only)
 - xi. VanGO (in-store only)
 - xii. Watsons (in-store only)
 - xiii. Wellcome, 3hreeSixty, Jasons Food & Living, Jasons ichiba, Market Place by Jasons, Oliver's The Delicatessen (all in-store only)
 - xiv. YATA Department store, YATA Supermarket, YATADAY (all in-store only)



- 2. Gas Stations (all in-store only):
 - i. Caltex stations
 - ii. Esso stations
 - iii. PetroChina stations
 - iv. Shell stations
- 4. Earning Double Points refers to every HK\$1 spent with an Eligible Card at the respective Participating Merchants during the Promotion Period, the Eligible Cardmember will earn:
 - Extra 3 Membership Rewards[®] points if the Eligible Card account has not reached the cap of "American Express Platinum Credit Card Membership Rewards Program" ("Program") during the Promotion Period (i.e. 3 points from the Program + extra 3 points from this Offer = total 6 points), or
 - 2. Extra 1 Membership Rewards point if the Eligible Card account reaches the cap of the Program (i.e. accrued 360,000 Membership Rewards points under that Program during the Promotion Period) (i.e. 1 point from the Program + extra 1 point from this Offer = total 2 points).
- 5. Offer is capped at extra 30,000 Membership Rewards points in total per Eligible Card account for <u>each calendar month</u> during the Promotion Period at the Participating Merchants. For the avoidance of doubt, each Basic Card account and any related Supplementary Card account(s) will be treated as one Eligible Card account, and accumulation of points for the Offer in each Eligible Card account shall also include the points earned by Eligible Cards' Supplementary Cards issued under that Eligible Card account.
- 6. The spending cap of American Express Platinum Credit Card Membership Rewards Program applies. American Express Membership Rewards Program Terms and Conditions apply. For details, please visit americanexpress.com/en-hk/rewards/membership-rewards/terms.
- 7. For the avoidance of doubt, the transactions listed below are not an Eligible Transaction;:
 - Transaction on purchasing gift vouchers. American Express reserves the right to claw back the extra Membership Rewards points offered to spending on gift vouchers from concerned Eligible Cardmember's Account.
 - II. Transaction happened at outlets and consignment products and counter or booth at places including but not limited to expositions, malls, department stores and supermarkets.
 - III. Transaction made through a third-party establishment or third-party payment processor, including but not limited to PayPal.
 - IV. Transactions specified by American Express from time to time.



- 8. Extra Membership Rewards points earned from this Benefit will be credited to Eligible Card account's Membership Rewards Program Account within 8 weeks after an Eligible Transaction made is posted to Cardmember's Eligible Card account ("Redemption period"). Only those Eligible Cardmembers whose Eligible Card accounts are valid and in good standing throughout the Promotion Period and Redemption Period will be eligible for this Offer. Otherwise, American Express reserves the right not to offer any Offer to such Cardmembers without any prior notice.
- Adjustments will be made to the Membership Rewards points accrued in an Eligible Card
 account's Membership Rewards Program Account if there are any credits posted to a linked
 Account including those arising from returned goods or services or from billing disputes
 without prior notice.
- 10. All receipts / sales slips of Eligible Transactions should be shown for supporting when there is necessary.
- 11. Participating Merchants are subject to change without prior notice.
- 12. Each Participating Merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of these products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
- 13. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products and/or services, except for any liability which cannot be excluded by law.
- 14. In case of any enquiry related to this Benefit, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
- 15. American Express reserves the right to amend the terms and conditions, suspend or terminate the Benefit at any time without prior notice.
- 16. In case of any dispute, American Express reserves the right of final decision.
- 17. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

